

TUITION FEES FOR 2017/2018 SCHOOL YEAR

2017/2018 学年学费

Years 年级	Annual Tuition Fees 年度学费	Per Installment - Tuition Fees 单期学费
Nusery (幼儿园)	103,000	51,500
Reception - Year 6 (小学)	123,000	61,500
Year 7 - Year 9 (初中)	150,000	75,000
Year 10 - Year 13 (高中)	180,000	90,000

BOARDING FEE FOR 2017/2018 SCHOOL YEAR

2017/2018 学年住宿费

Comprehensive Boarding Fees(Full Board including Breakfast,Lunch and Dinner) 综合性寄宿费用 (全寄宿包括早餐、中餐和晚餐)		
Type of Rooms 房间类型	5-Day Boarding (5 天寄宿) Annual/ Semester 年度费用/单期费用	7-Day Boarding (7 天寄宿) Annual/ Semester 年度费用/单期费用
3 beds room 3 人间	35,000/17,500	44,000/22,000
2 beds room 2 人间	50,000/25,000	59,000/29,500
1 bed room 1 人间	80,000/40,000	89,000/44,500

*All prices are quoted in RMB. Payment is to be made for the entire year or in two installments *

所有的学费以人民币计算，全年学费可以一次缴清也可以分两次缴纳。

EtonHouse®

International School • Foshan

新加坡伊顿国际学校

OTHER FEES 其他费用

Registration Fee 注册费

A non-refundable registration fee of RMB 2,000 is required for new students applying to EtonHouse International School. 新生面试需缴纳人民币 2,000 元的注册金。如学生未通过面试，注册金将退还。

Uniform Fee 校服费

The cost of the school uniform is **not included** in the tuition fee, and is a requirement of admission to the school.

One set: 2000 RMB

学费不含校服费。学生入学必须穿着校服。

一套校服：2000 人民币

Note-Returning students need only pay for the uniform items that they require.

备注： 老生可根据实际需求， 单件购买。

Meal Charges 餐费

Items: Breakfast, morning class snacks, lunch, afternoon class snacks

Daily Fee (Kindergarten to Middle School students): 50 RMB

项目： 早餐、早上课间点心、午餐、下午课间点心

每日费用（幼儿园至初中）： 50 人民币

Notes- 1.Meal fees are charged during the first week of every semester. 2.The fees do not cover public holidays and winter/summer holidays. 3.Meal days follow the school calendar. Fees are not refundable in case of absence of the student.

备注： 1. 餐费每学期开学第一周内收取。 2. 用餐天数不包含国家法定假期及寒暑假。 3. 用餐天数按校历开课时间计算， 学生于校历上课时间未能到校用餐， 餐费恕不退回。

Transportation Fees 校车费

Transportation is optional and the cost is determined based on the distance travelled. Transportation Fees are paid once annually or by semester.

Daily Fee: 40-100 RMB

学生可按需选择校车服务， 根据距离收取费用。 校车费可按年或者学期支付。

每日费用： 40-100 人民币

Notes- 1.Transportation fees are charged during the first week of every semester. 2.The fees do not cover public holidays and winter/summer holidays. 3.Transportation days follow the school calendar. Fees are not refundable in case of absence of the student.

备注： 1. 校车费每学期开学第一周内收取。 2. 校车天数不包含国家法定假期及寒暑假。 3. 校车天数按校历开课时间计算， 学生于校历上课时间未能搭乘校车， 费用恕不退回。

DISCOUNT POLICIES 折扣政策

1. Students who make full payment of the whole year will receive a waiver of the registration fee and uniform fee for the year
凡一次性交纳全年学费的学生， 可减免注册费及校服费（一年）
2. Any students who are children of parents who own properties in the premises where the school is located, will receive 10% discount. Proprietorship must be evidenced with purchase contract or ownership certificate.
凡丰树集团旗下业主报读我校的学生， 凭购房合同或房产证享受 9 折
3. The discount for a second child is 10%. The discount for a third child is 20%.
同一家庭里第二个小孩享受 10%优惠。 同一家庭里第三个小孩享受 20%优惠。

Note- Only one type of discount may be used at any time.

备注： 所有折扣均不可同时使用。